
Referat fra bestyrelsesmøde G/F Odin den 6-8-2024 

 

Til stede Kirsten, Erik, Poul, Søren og Nina - Afbud Kasper 

Referant: Nina 

 
Vi fulgte ikke den sædvanlige dagsorden, men kom omkring følgende: 
Der har været en del skriveri med TDC Net og deres underleverandører. Tonen er ikke så god 
som man kunne ønske. 
Nina skriver endnu engang at vi ønsker fortovene fejet for grus inden gennemgangen d. 21/8 
kl. 9-10.30. 
Ved gennemgangen deltager: Poul, Erik, Kirsten, Kasper, Søren og Nina. Vi mødes på 
Pæonvej 32 (med kost) 
 
Vedr. P-ordningen var der tilfredshed med de svar der blev givet på Pouls spørgsmål, og vi 
venter nu på Kbh. Kommunes godkendelse. 
 
Nina genudsender medlemslisten og en påmindelse til skyldnerne i foreningen (ca 1/3 af 
medlemmerne har intet betalt i år). 
 
Nina har bedt SHP om at give tilbud på opretning af fortov og indkørsel på Pæonvej. Vi har i 
forvejen tilbud liggende fra Amager Entreprenøren.  
 
Vi vil lejlighedsvis indhente tilbud fra flere, hvis vi finder det nødvendigt. 
 


